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Kietrz, dn. 11 kwietnia 2014 roku 

 

PROTOKÓŁ 

ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kietrzu 

z dnia 17 marca 2014 roku 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14
00

 

 

Stan Komisji rewizyjnej: 4 członków 

Stan Komisji ds. rozwoju miasta, oświaty i usług: 5 członków  

Stan Komisji ds. rozwoju rolnictwa i warunków bytowych wsi: 5 członków – nieobecny Grzegorz Balcer 

Stan Komisji ds. mieszkaniowych, rodziny i świadczeń socjalnych: 5 członków 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Józef Matela – Burmistrz Kietrza 

Jacek Karpina – Zastępca Burmistrza Kietrz 

Czesław Gil – Przewodniczący Rady Miejskiej w Kietrzu 

Andrzej Wójtowicz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kietrzu 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kietrzu. Powitał wszystkich 

obecnych i przedstawił porządek obrad. 

1. Wizyta w Fabryce Dywanów  w Kietrzu. 

2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie nadania nazwy drogi w miejscowości Kietrz od ulicy 

Polnej w kierunku Księżego Pola. 

3. Rozpatrzenie pisma Komendanta Komisariatu Policji w Kietrzu w sprawie montażu znaku (B-

36) zakazu zatrzymywania zamiast znaku (D-40) strefa zamieszkania na ul. Kościuszki przy 

Krytej Pływalni. 

4. Sprawy bieżące. 

 

 

Ad.1  

 

Radni Rady Miejskiej odbyli wizytę w Fabryce Dywanów w Kietrzu. Podczas wizyty zapoznali się ze 

sprzętem włókienniczym oraz przedstawiono im proces tworzenia dywanów. Fabryka mogła by 

przekształcić się w Muzeum włókiennictwa i miała by szanse stać się atrakcją turystyczną.  

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Ile gmina musi wydać środków aby to przejąć? 

 

Burmistrz Kietrza: 

Trudno to określić. Pani Komorowska chciałaby 1 mln zł. Rzeczoznawca najpierw musiałby to 

określić i wtedy można cenę ponegocjować. 

 

O godzinie 9
00

 Przewodniczący Stałych Komisji ogłosił 10 min przerwę.  

 

Ad.2 

Burmistrz przedstawił komentarz do Uchwały i zaproponował nazwanie ulicy nazwą Sadowa. 

 

Rany Czesław Gil: 

Proponuję nazwę Aleksandra Marszałka.  
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Radny Jan Stopa: 

Proponuję ulice Baborowską. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Wydaję mi się, że nazwanie drogi nazwą Aleksandra Marszałka nie jest spójne z okolicznymi ulicami. 

Może ulica Książęca- ale ona też nie jest spójna. Pomysł Pana Gila jest dobry ale będę wspierał 

propozycję Burmistrza- ulicy Sadowej. 

 

Przewodniczący poddał pod zaopiniowanie propozycję Burmistrza – ulica Sadowa. 

 
Głosy/Komisje rewizyjna ds. rozwoju miasta, 

oświaty i usług  

ds. rozwoju rolnictwa i 

warunków bytowych 

wsi 

ds. mieszkaniowych, 

rodziny i świadczeń 

socjalnych 

ZA 4 5 4 5 

PRZECIW 0 0 0 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 0 0 0 

 

 

Ad.3 

Burmistrz Kietrza przedstawił informacje dotyczące obecnej sytuacji na ul. Kościuszki. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy jest możliwość aby w jednej uchwale dołączyć informacje o dalszym parkingu? 

 

Burmistrz Kietrza:  

Tak. 

 

Przewodniczący Skoczylas: 

Może warto by było zbudować kilka miejsc parkingowych przy Krytej Pływalni. 

 

Burmistrz Kietrza:  

Wybudowanie powyżej 10 miejsc parkingowych wymaga pozwolenia na budowę. 

 

Przewodniczący Skoczylas: 

Ważne jest to aby przy Krytej Pływalni były miejska parkingowe. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Jest to dość wąska uliczka, gdy zaparkuje tam jeszcze autobus to ruch staje się dodatkowo utrudniony. 

Wskazanie parkingu wiele by ułatwiło. 

 

Radny Czesław Gil: 

Celem działania Pana Komendanta oraz Pana Maryszczaka jest utworzenie znaku bardziej czytelnego 

dla kierowców. 

 

Przewodniczący Skoczylas: 

Może warto pomyśleć o zabezpieczeniu pieniędzy na przyszły rok na budowę parkingu. 

 

Rany Czesław Gil: 

Należałoby dokonać pomiarów w celu ustalenia ilości aut jakie by się zmieściły.  
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Przewodniczący poddał pod zaopiniowanie propozycje zmiany oznakowania na ul. Kościuszki w 

poszczególnych komisjach. 

 
Głosy/Komisje rewizyjna ds. rozwoju miasta, 

oświaty i usług  

ds. rozwoju rolnictwa i 

warunków bytowych 

wsi 

ds. mieszkaniowych, 

rodziny i świadczeń 

socjalnych 

ZA 4 5 3 5 

PRZECIW 0 0 0 0 

WSTRZYMUJĄCE 0 0 1 0 

 

Ad.4 

 

Burmistrz Kietrza przedstawił pismo, które wpłynęło z Polskich Kolei Państwowych w sprawie 

przejęcia do zasobów Gminy Kietrz nieruchomości oznaczonej działką nr 1958 AM-17 o pow. 0,2748 

ha zabudowanej budynkiem dworca kolejowego. Protokół uzgodnień, który został przesłany jako 

załącznik jest nie do przyjęcia przez nas. Nieruchomość mogłaby być przeznaczona tylko na transport 

pozostałe zapisy również budzą wiele wątpliwości. Po rozmowie z PKP ustalono, że zostanie 

przesłany kolejny protokół poprawiony. Wtedy będziemy mogli wziąć pod uwagę przejęcie dworca.   

 W ubiegłym tygodniu otrzymałem potwierdzenie zapłaty za urządzenia na plac zabaw w parku 

koło MGOK od firmy, która postawiła wiatrak. 

 Starostwo zwróciło się do nas z propozycją zamontowania znaków świetlnych na ulicy 

Kościuszki koło szkoły. Musielibyśmy ponieść 50% kosztów inwestycji. Koszt całego zadania prawie 

40 tys. zł. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Wskazał Pan miejsce placu zabaw. Na jakiej podstawie wybrano miejsce dla palcu zabaw w Parku? 

Kto podsunął pomysł lokalizacji? 

 

Burmistrz Kietrza: 

Propozycja wypłynęła od mieszkańców. W tym miejscu znajdowały się w Kietrzu pierwsze karuzele. 

Zlokalizowanie w tym miejscu placu zabaw byłoby korzystne. Zamontowane oświetlenie w tym 

miejscu przyczyniło by się do usunięcia z parku osób spożywających alkohol. 

 

Przewodniczący Czesław Gil: 

Moja lokalizacja również była inna. Ale sugestie rodziców były takie aby tam umiejscowić plac 

zabaw.  

 

Radny Kazimierz Tracz: 

W tym miejscu były w Kietrzu pierwsze karuzele. 

 

Rany Wojciech Maryszczak: 

Nie twierdze, że to złe lub bardzo dobre miejsce. Chciałbym zobaczyć projekt planu placu zabaw. Pan 

Przewodniczący nie wspiera mnie przy wybudowaniu nowoczesnego placu zabaw. Zagospodarowanie 

tylko 50 tys. zł na plac zabaw to za mało. Punkt selektywnej zbiórki za 68 tys. zł wygląda tak, że aż 

się boję jak będzie wyglądał park za 50 tys. zł. Obawiam się, ze to będzie kolejna atrapa placu zaraz 

po para parku. 

 

Burmistrz Kietrza: 

Musimy poczekać aż projektant zakończy prace. Jeżeli okaże się ze zabraknie funduszy na plac to 

zdobędziemy tą brakującą kwotę. Proszę się o to nie martwić. Najpierw zobaczymy jak to będzie 

wyglądało, zobaczmy cyfry.  

 

Rany Wojciech Maryszczak: 

Jeśli nie powstał jeszcze projekt to proszę o możliwość wypowiedzenia się społeczeństwa. 

Obowiązują tu bardzo dziwne procedury. Wydamy pieniądze na projekt a nie określiliśmy kwoty jaką 
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chcemy przeznaczyć na ten cel? 

 

Radny Czesław Gil: 

Nie wiem na jakiej podstawie powiedział Pan, że jestem przeciwny. Wkłada mi Pan w usta słowa, 

których nie wypowiedziałam. Miejsce, które wskazał Pan Burmistrz jest bardzo dobre.  

 

 Burmistrz Kietrza: 

Jeśli ktoś będzie wchodził w kompetencje komuś kto się zna na swoim fachu to do niczego nie 

dojdziemy. My nie wiemy ile ten plac będzie kosztował. Takie informacje są dostępne dopiero po 

zrobieniu projektu.  

 

Rany Wojciech Maryszczak: 

Ja realizuje interesy społeczeństwa. To znawstwo widoczne jest od czterech lat. Możecie podziwiać je 

w Parku Czterech Żywiołów.  

 

O godzinie 15:55 Radny Maryszczak opuścił posiedzenie komisji. 

 

Burmistrz Kietrza: 

Najlepiej wyjść i nic nie robić. Procedura wygląda tak, że najpierw zlecamy projekt aby być 

zorientowanym na koszty. Najpierw projekt później możemy mówić o dalszej realizacji, 

finansowaniu.  

 

Przewodniczący poddał pod zaopiniowanie propozycje partycypacji w kosztach budowy oznakowania 

świetlnego Gminy. 

 
Głosy/Komisje rewizyjna ds. rozwoju miasta, 

oświaty i usług  

ds. rozwoju rolnictwa i 

warunków bytowych 

wsi 

ds. mieszkaniowych, 

rodziny i świadczeń 

socjalnych 

ZA 3 3 1 2 

PRZECIW 0 0 0 0 

WSTRZYMUJĄCE 1 1 3 3 

 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Głosowałem za ponieważ jest tam nieciekawa sytuacja. Panuje tam wzmożony ruch na wysypisko. 

Apeluje o zajęcie się tym skrzyżowaniem.  

 

Burmistrz Kietrza: 

Panie radny jak się zająć jak to droga powiatowa? 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Jak wygląda korzystanie z PSZOK? Chciałem coś tam zostawić i odesłano mnie do gminy. 

 

Burmistrz Kietrza: 

PSZOK nie jest jeszcze oddany. Musimy ogłosić na dniach przetarg  

 

 

Posiedzenie zakończono o godz. 16
10 

Protokołowała: A. Kopeczek 

        Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

         Mirosław Skoczylas 

 

 


